
Acta del Consell de Secció DEE-Urgell

Núm. de la sessió: 3
Data: 22 de desembre de 2009
Hora de començament: 10:40h
Hora d'acabament: 12:50h
Lloc: Barcelona, Campus Urgell, Sala de reunions de la UE EI

Assistents:

Robert Calatayud
Jordi Cosp
Javier García
Spartacus Gomáriz
Herminio Martínez
Robert Piqué
Pere Riu
Manuel Román

Eduard Ballester
Francisco Casellas
Alfonso Conesa
Fèlix Gutiérrez
Manuel Manzanares

Excusen la seva assistència:

Guillermo Velasco

Ordre del dia:

1. Informe del Cap de Secció.
2. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior
3. Aprovació del POA per al curs 2009-2010
4. Assumptes de tràmit.
5. Torn obert d'intervencions. 

Desenvolupament de la sessió:

1.- Informe del Cap de Secció.

El Cap de Secció informa que el professor Javier Gámiz ha demanat el canvi 
d'adscripció orgànica al departament d'ESAII i tant aquest departament com el 
d'electrònica ho han acceptat.
Per al quadrimestre de primavera, cobrirà la seva docència el professor de la 
secció de Vilanova, Spartacus Gomáriz amb previsió que aquest canvïi en un 
futur breu la seva adscripció funcional a la secció d'Urgell.

Es recorda el procés d'extinció del pla d'estudis 2002 en el que ja s'ha tancat 
l'assignatura d'Electrònica Industrial (especialitat electricitat) i que pel proper 
quadrimestre de primavera es tancarà les assignatures d'electrònica analògica 
I i electrònica digital. També entren en el seu darrer quadrimestre d'impartició 
les  assignatures  d'instrumentació  industrial,  electrònica  analògica  2  i 



electrònica de potència, el que implica una reducció en els grups de pràctiques 
d'aquestes assignatures ja que es preveu una matrícula baixa. Per compensar 
aquesta  davallada  d'encàrrec  docent  i  donat  l'èxit  de  les  assignatures 
optatives,  s'ha  demanat  a  la  direcció  la  repetició  pel  quadrimestre  de 
primavera d'algunes assignatures optatives habitualment impartides la tardor. 
Proposta que la direcció ha acceptat.

D'entre els canvis en la nova normativa de l'escola, es destaca el fet que es 
contempla la creació de la figura del coordinador d'UE i dels responsables de 
cada  un  dels  laboratoris  docents  (electrònica  bàsica,  instrumentació, 
electrònica  2,  tecnologia,  electrònica  de  potència,  projectes).  També  s'ha 
proposat la creació de la figura del delegat del departament.

S'informa que ja han arribat el material que es va demanar a l'última acció 
estratègica del departament per a les seccions i que en breu es procedirà a 
entregar-lo  als  professors  que  ho  van  demanar.  També s'informa  que  s'ha 
adquirit  material  per  al  laboratori  de  projectes  que  els  estudiants  poden 
utitlitzar si previament ho demanen per escrit.

2.- Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió anterior

S'aprova per consens.

3.- Aprovació del POA per al curs 2009-2010

El professor Robert Piqué presenta a la secció un escrit que s'adjunta en el que 
es queixa de la forma de procedir en l'assignació de l'encàrrec docent per part 
del  cap de secció  i  demana la  retirada de l'actual  distribució  de  l'encàrrec 
docent a la secció.

S'aprova el POA per al curs 2009-2010.

4.- Assumptes de tràmit

El cap de secció demana als professors contractats pel CEIB que li comuniquin 
l'estat dels seus ordinadors per tal de poder planificar la seva renovació amb el 
CEIB.

5.- Torn obert d'intervencions

El  professor  Fèlix  Gutiérrez  comunica  la  seva  preocupació  per  l'estat  del 
material dels laboratoris on es faci assignatures comuns a totes les titulacions 
ja que el seu desgast serà molt més gran a partir d'ara i això unit al seu estat 
actual de conservació li fa témer que no durin un any més. Per això demana 
que es faci pressió al CEIB per a que ho tingui en compte i estableixi un pla de 
renovació adequat dels equips.
El professor Robert Piqué demana a la direcció del departament que s'elabori 
un informe de l'estat dels laboratoris per tal de pressionar el CEIB per a que 
millori el material inventariable ja que considera que el seu estat és deplorable. 
El professor Pere Riu diu que la proposta és acertada però que veu complicat 
que se el CEIB li faci cas.



Acords

 1. S'aprova per consens l'acta de la sessió anterior.
 2. S'aprova la distribució docent per a la primavera de 2010 segons el full 

adjunt.
 3. S'aprova demanar a la direcció de l'escola una modificació transitòria de 

la  normativa  per  a  que  els  pesos  de  les  proves  d'avaluació  de  les 
assignatures sense docència del pla 2002 puguin ser establerts segons 
els criteris dels professors.


